
 

 

 

  
 
 

 
Referat fra møte i samarbeidsutvalget 05.10.2023 

Til stede: Olav Manger Dale og Sophia Mackenzie (elevrådsrepr. b.trinn), Oda Gåsemyr 
Monsen og Georg Fanavoll (elevrådsrepr. ung.trinn), Linn Bæra og Bjarte Åstveit Nygård 
(FAU), Anette Nygaard (én av tre kontaktlærer elevråd ung.trinn), Elisabeth Skjerdal (repr. 
for andre ansatte) og Linda Stub Nilsen (rektor og repr.fra Bergen kommune). 
 
 
Sak 1- 2023/24: Godkjenning av innkalling og saksliste  
 
Det var ingen innspill til innkalling og saksliste. 
Elevrådsrepresentantene fikk saksliste av kontaktlærer for elevråd og opplevde det som en 
grei løsning.  
 
Rektor leder møtene og sender innkalling og referat via skolens saksarkiv til møtene. 
Referatene godkjennes av FAU via epost. 
 
Konklusjon: Det var enighet i saken mellom møtedeltakerne i SU. 
 
 
Sak 2- 2023/24: Konstituering av SU og SU sin rolle  
 
 
Rektor gjennomgikk SU sitt mandat og eksempel på saker som SU kan behandle. 
 
SU som organ er forankret i bestemmelsen om samarbeidsutvalg ved grunnskoler 
i opplæringsloven § 11-1. «Ved kvar grunnskole skal det vere eit samarbeidsutval med to 
representantar for undervisningspersonalet, ein for andre tilsette, to for foreldrerådet, to for 
elevane og to for kommunen». 
 
 
Konklusjon: Det var ingen innspill til denne saken og tas til etterretning. 
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Sak 3- 2023/24: Skoleruten 2024/25  
 
Rektor viste til vedlegg til saksliste og vedtatt skolerute for 2024-25. SU kan komme med 
innspill til lokale endringer.  
 
Innspill fra rektor: Rektor foreslår at SU følger vedtatt skolerute for 2024-25 uten lokale 
endringer. 
Det var ingen innspill fra øvrige møtedeltakere. 
 
Konklusjon: Skoleruten 2024-25 endres ikke lokalt. Det var enighet mellom møtedeltakerne i 
SU. 
 
 
Sak 4-2023/24: Innspill til endring av lokale tilleggsregler i ordensreglementet  
 
Regel: 

1. Retningslinjer for bruk av mobiltelefon, nettbrett og sammenlignbare teknologiske 
kommunikasjonsmedier  
• Mobiltelefoner, smartklokker og nettbrett skal ikke brukes av elever på 1.- 10.trinn i 
skoletiden, med unntak av bruk i aktiviteter som er styrt av ansatte ved skolen. På 
barnetrinnet skal mobiltelefoner, smartklokker og nettbrett ligge avslått/i skolemodus i 
skolesekken gjennom skoledagene.  
• På ungdomstrinnet leveres telefonene inn om morgenen ved innsjekk, utlevering  
skjer ved skoledagens slutt. 
 

Innspill til endringer fra elevrådene: 
 

Barnetrinnet: Opplever at det er en grei regel selv om mange elever glemmer å slå mobilen 
av i sekken. Ønske fra elevene om å få bruke mobilhotellene for å sikre telefonene for tyveri. 
 
Ungdomstrinnet: Flere på 10.trinn ønsker at regelen oppheves for elever på 10.trinn og 
særlig i friminuttene. Generelt er det delte meninger fra elevgruppen vedr. denne regelen. 
 
FAU: Ønsker at regelen opprettholdes, og foreslår at det gjøres et grundig forarbeid i 
elevgruppen før regelen eventuelt endres. Opplever det som en god regel for å bidra til et 
godt læringsmiljø. 
 
Rektor: Rektor støtter FAU og foreslår at regelen opprettholdes for å bidra til at den enkelte 
elev opplever et trygt og godt skolemiljø. 
 
Regel: 

2. Det er ikke tillatt å bruke rulleskøyter, skateboard, sparkesykkel o.l. på skolens 
område i skoletiden, med unntak av bruk på avgrensede, avtalte områder.  

 
Innspill til praktisk innretning: 
 
FAU: Opprette et område for parkering av el-sparkesykler for å unngå parkering tett ved 
skolebygget/innganger og for å begrense kjøring av el-sparkesykler på skolens område. 
 
Rektor: Fortsetter dialogen med el-sparkesykkel-leverandør for sperring av skoleområdet til 
kjøring/parkering. 
 
 
 
 
 
 



 

 

Regel: 
 

3. Det er ikke tillatt å ha med seg brus eller energidrikker på skole, med unntak i 
forbindelse med enkeltarrangement styrt av ansatte ved skolen. 

 
Innspill: 
 
FAU: Foreslår at regelen ikke endres, men at skolen følger opp enkeltelever og fortsetter å 
oppfordre til næringsrik mat på skolen. 
  
Rektor orienterer om at regulering av snop har vært tematikk i SU tidligere. Det oppleves 
utfordrende å definere snop og samtidig er rektor spørrende til om skolen klarer å håndheve 
alle reglene. En oppfordring til næringsrik mat vil være en mulig innfallsvinkel og noe skolen 
vil fortsette med både på foreldremøter og i skole-hjem-samarbeidet med enkelte elever. 

 
Konklusjon: Ordensreglementet revideres ikke på nåværende tidspunkt. 
Det var enighet i saken mellom møtedeltakerne i SU. 
 
 
Sak 5- 2023/24: Økonomi og forvaltning av skolens ressurser > utgikk 
 
Rektor vil orientere om saken i neste møte. 
 
 
 
Sak 6- 2023/24: Saker fra elevrådene  
 
Barnetrinnet (et utvalg av saker fra 5.-7.trinn) 
 

- Ønske om flere lekeapparat og husker. 
- Ønske om at skolen markerer pride-måneden. 
- Ristene utenfor inngangsdørene er glatte. 

 
 
Ungdomstrinnet: 
 

- Ønske om at det arrangeres ball før jul enn etter jul. 
- Ønske om bredere tilbud i kantinen. Elevene ønsker salg av f.eks. baguetter, 

energibarer og mulighet for å varme medbrakt mat. 
- Ønske om lås på dørene til garderobene og flere speil. 
- Ønske om basketballkurv på skoleplassen ved sjakkbrettet. 
- Ønske om turneringer i storefri i idrettshallen. 

 
Tilbakemelding fra rektor/skolen i møtet: 
Rektor vil ta innspillene med seg og gi elevrådene en tilbakemelding. 
Skolen har lagt inn mangfolds-uke i handlingsplan for sosial kompetanse for å ivareta 
ønske om markering av pride. 

       
      Før referatet gikk ut fikk rektor avklart følgende: 

- Byggeier sjekker opp mulighet for lås på dører inn til elevgarderobene ved idrettshall. 
- Byggeier monterer i dag flere speil i garderobene og vurdere kjøpe inn flere speil for 

opphenging. 
- Byggeier finner frem basketkurv og får montert så fort som mulig. Det vurderes nett 

for å skjerme naboer. 
- Turneringer planlegges og elevene vil snarlig få mer informasjon. 
- Elevrådet på ungdomstrinnet bes komme med innspill til organisering av bredere 

tilbud i kantinen. Rektor er positiv til at det selges mer spiselige produkter. 



 

 

- Ut fra skolens nåværende økonomi, er det ikke anledning til å investere i ytterligere 
lekeapparat og husker. 

  
 
Sak 7- 2023/24: Saker fra FAU 
 

- Det planlegges for juleball for elevene på ungdomstrinnet 14.desember. 
Det planlegges for sokke-disco for elevene på barnetrinnet. 
FAU ønsker medvirkning fra elevrådene til begge arrangementene. 
FAU sender spørsmål til elevrådene som kan svares ut. 

- Det planlegges for åpen Halloween-feiring på skolen 31.oktober for både barne- og 
ungdomstrinnet.  
FAU sender også spørsmål til elevrådene til dette arrangementet for innspill. 

 
 
 
 
Holen skole (Arbeidssted)  
 
Linda Stub Nilsen  
Rektor 
 
Dokumentet er godkjent elektronisk. 
 
 
 
 
         


